

# ARCHIVES

C.I.J

Communiqué n° 60/29  
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

En l'affaire de la Barcelona Traction, Light and Power Company, Limited, introduite devant la Cour internationale de Justice par la Belgique contre l'Espagne, le Gouvernement belge a sollicité une prolongation de quatre mois du délai fixé pour le dépôt de ses observations et conclusions sur les exceptions préliminaires soulevées par le Gouvernement espagnol, délai qui expirait le 5 décembre 1960. La Cour, après avoir consulté la partie adverse qui s'est déclarée d'accord, a décidé de proroger ce délai au 5 avril 1961.

La Haye, le 12 novembre 1960.

---

I.C.J.

Communiqué No. 60/29  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the case of the Barcelona Traction, Light and Power Company, Limited, submitted to the International Court of Justice by Belgium against Spain, the Belgian Government has requested a four months' extension of the time-limit, which was to expire on 5 December 1960, fixed for the filing of its Observations and Conclusions on the Preliminary exceptions raised by the Spanish Government. After consulting the other Party which stated its agreement, the Court has decided to extend this time-limit to 5 April 1961.

The Hague, 12 November 1960.

---